

အဘယ်ကြောင့် လက်လီလုပ်ငန်းကို ရွေးရသနည်း။

ဤလုပ်ငန်းသည် သင့်အတွက် မှန်ကန်သင့်မြတ်ပါသလား။

လက်လီအရောင်းအဝယ်လုပ်ငန်းဆိုသည်မှာ အများပြည်သူသို့ ကုန်ပစ္စည်းများ အဓိကရောင်းချသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကို ရည်ညွှန်းသည် (စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ သို့မဟုတ် အစိုးရလုပ်ငန်းနှင့် မတူပါ။)။ လက်လီလုပ်ငန်းများ၏ ဥပမာများတွင် စူပါမားကတ်များ၊ စာနယ်ဇင်း အရောင်းဆိုင်များ၊ ပန်းဆိုင်များ၊ ဆေးဆိုင်များ၊ ဓာတ်ဆီဆိုင်များနှင့် ကုန်ပဒေသာစတိုးဆိုင်ကြီးများ ပါဝင်သည်။



1. ဘဏ္ဍာရေးတည်ငြိမ်မှု

လက်လီလုပ်ငန်းသည် နှစ်စဉ်ဆက်တိုက်တိုးပွားလာသော လုပ်ငန်းအနည်းငယ်ထဲမှ တစ်ခုဖြစ်သည်။ လာမည့် 5 နှစ်အတွင်း ဤလုပ်ငန်းအတွက် လူပေါင်း 55,000 ထပ်မံလိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။ သာမန်အချိန်ပြည့်အလုပ်သမားတစ်ဦးသည် တစ်ပတ်လျှင် ဒေါ်လာ 800 ရရှိပါသည်။ တစ်ပတ်ကို သင်္ဘောရီမည်မျှ အလုပ်လုပ်လိုသည်ပေါ် မူတည်၍ ဘတ်ဂျက် ရေးဆွဲနိုင်ပါသည်။



2. ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်ရှိသည့် အလုပ်ချိန်များ

လက်လီလုပ်ငန်းသည် ရက်သတ္တပတ်နှင့် စနေ၊ တနင်္ဂနွေနေ့များတွင် ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်ရှိသည့် အလုပ်ချိန်များကို ပေးသည်။ ဆိုလိုသည်မှာ သင်သည် သင်နှင့်အလိုက်ဖက်ဆုံး အလုပ်ချိန်ကို ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။ မိသားစုကို အချိန်ပေးခြင်း သို့မဟုတ် လေ့လာသင်ယူခြင်းကဲ့သို့ ဘဝရည်မှန်းချက်များကိုလည်း လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။



3. အတတ်ပညာပိုင်း ကျွမ်းကျင်မှု လိုအပ်ချက်များ

လက်လီလုပ်ငန်းသည် လုပ်ငန်းခွင်အဝင်အဆင့် အလုပ်အကိုင်များကို ပေးစွမ်းနိုင်သည့် လုပ်ငန်းအနည်းငယ်ထဲမှ တစ်ခုဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် အတားအဆီးအနည်းငယ်သာရှိပြီး ဆက်သွယ်ရေးနှင့် ပြဿနာဖြေရှင်းရေးဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများကို အာရုံစိုက်နိုင်သည်။ မှန်ကန်သည့်သဘောထားရှိပါက မည်သူမဆို ဤလုပ်ငန်းတွင် လုပ်ကိုင်နိုင်သည့် အခွင့်အလမ်းရှိပါသည်။



4. ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည့် အရာများ

လက်လီလုပ်ငန်းအောင်မြင်စေနိုင်သည့် ကျွမ်းကျင်မှုများနှင့် မျှော်မှန်းချက်များမှာ ဤသည်တို့ ပါဝင်သည် -
ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေး- ဖောက်သည်များနှင့် တက်ကြွစွာ တန်ပြန်ဆက်ဆံရန် ဆက်သွယ်ရေးကျွမ်းကျင်မှုများ အရေးကြီးပါသည်။
ဖောက်သည်အတွေ့အကြုံ- ဖောက်သည်များကို အရေးကြီးသည်ဟု ခံစားရစေရန်နှင့် ပျော်ရွှင်အောင်လုပ်ခြင်းမှာ အဓိကအချက်ဖြစ်သည်!
လျင်မြန်စွာ ပြောင်းလဲနေသည့် ပတ်ဝန်းကျင်- ဖောက်သည်ကို အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုပေးနေချိန်တွင် တစ်ပြိုင်နက် အလုပ်မျိုးစုံကို လုပ်နိုင်ခြင်းသည် တစ်ခါတစ်ရံတွင် ခက်ခဲနိုင်သည်။
သက်မွေးမှုလုပ်ငန်းတိုးတက်မှု- လူအများစုသည် လုပ်ငန်းခွင်အဝင်အဆင့်ရာထူးများက စတင်ရသည်။ လေ့ကျင့်သင်ကြားမှုနှင့် အလုပ်ကြိုးစားခြင်းတို့ဖြင့် စီမံခန့်ခွဲမှု အခန်းကဏ္ဍသို့ ရောက်နိုင်သည်။



5. မည်သည့်နေရာက စတင်ရမည်နည်းကိုယ်ကိုယ်ကို မေးပါ-

- သင် လူအများကို ကူညီရခြင်းကို သဘောကျပါသလား။
- လူအများနှင့် စကားပြောနိုင်ခြင်းနှင့် ပြဿနာများဖြေရှင်းခြင်းမှာ တော်ပါသလား။
- အသေးအမွှားကအစ ဂရုစိုက်တတ်ပါသလား။
- သင်က ကောင်းစွာနားထောင်ပေးတတ်သူလား။



ဤလုပ်ငန်းထဲက အလုပ်တစ်ခုကို စဉ်းစားနေလျှင် ဤအချက်များအားလုံးမှာ ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည့် အရေးကြီးအချက်များ ဖြစ်ပါသည်။



အတွေ့အကြုံမရှိ

အလုပ်ရှင်အများစုက ဒေသတွင်းလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံကို တောင်းဆိုနေကြသဖြင့် သင်၏ပထမဆုံးအလုပ်ရခြင်းက စိန်ခေါ်မှုဖြစ်နိုင်သည်။ လက်လီလုပ်ငန်းသည် သင်၏ 'လူမှုဆက်ဆံရေးစွမ်းရည်များ' ကို အလွန်တန်ဖိုးထားသော လုပ်ငန်းအနည်းငယ်ထဲမှတစ်ခု ဖြစ်သည်။ 'လူမှုဆက်ဆံရေးစွမ်းရည်များ' တွင် အဖွဲ့လိုက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ စွမ်းရည်များ၊ အသေးစိတ်အာရုံစိုက်ခြင်းနှင့် ဆက်သွယ်ရေး စွမ်းရည်များ ပါဝင်နိုင်သည်။



လက်လီလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အင်ဂျင်တယ်စွမ်းရည်များ

ယနေ့ခေတ်အလုပ်တိုင်းသည် အင်ဂျင်တယ်စွမ်းရည်နှင့် ပတ်သက်၍ အနည်းဆုံး အခြေခံနားလည်မှုကို လိုအပ်သည်။ ယင်းမှာ အော်ဒါများလက်ခံခြင်း၊ ထုတ်ကုန်အချက်အလက်များ ရှာဖွေခြင်း သို့မဟုတ် အက်ပစ်တစ်ပေါ်တွင် သင်၏ အချိန်ဇယားများကို ဖြည့်ခြင်းပင် ဖြစ်နိုင်သည်။ စိတ်မပူပါနှင့်၊ ဤစွမ်းရည်ကို သင်ယူနိုင်ပါသည်။ လုပ်ငန်းခွင်အတွက် သက်ဆိုင်ရာ နည်းပညာတစ်ခု အသုံးပြုခြင်းကို အလုပ်လုပ်ရင်း သင်ယူနိုင်ပါသည်။



ဖောက်သည်ဝန်ဆောင်မှုဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ဖောက်သည်များဖြစ်သောကြောင့် ဆိုင်များသို့သွားသောအခါ မည်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ကျွန်ုပ်တို့လိုချင်သည်ကို ကျွန်ုပ်တို့သိသည်။ ဖောက်သည်ဝန်ဆောင်မှုဆိုသည်မှာ တစ်စုံတစ်ယောက်ကို စိတ်ခံစားရအောင်လုပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း မှတ်ထားပါ။ အကယ်၍ သင်သည် ကူညီပေးရသည်ကို နှစ်သက်သည်ဆိုပါက ဤအလုပ်သည် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများကို ဖန်တီးပေးနိုင်သည့် ပထမဆုံးအလုပ်ကောင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။



လက်လီလုပ်ငန်းရှိ အလုပ်များသည် ကိုယ်လက်လုပ်ရှားရသော အလုပ် ဖြစ်ပါသလား။

ဟုတ်ပါသည်။ အလုပ်တာဝန်အများစုတွင် သင်သည် အချိန်ကြာမြင့်စွာ မတ်တပ်ရပ်နေရနိုင်ပါသည်။ အချို့သောအလုပ်များတွင် ပုံးများမခြင်း၊ စင်များဆင့်ခြင်းကဲ့သို့ လက်ဖြင့် ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရမည့် အလုပ်များရှိပါသည်။ တစ်ခါတစ်ရံတွင် သင်သည် လေ့ကျင့်မှုများကို အသုံးပြုရန် လိုအပ်ပါသည်။ သို့သော် ပြင်ဆင်မှုသင်တန်း၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့် သင်ကိုယ်တိုင်နှင့် အခြားသူများကို လုပ်ငန်းခွင်တွင် အန္တရာယ်ကင်းစွာ မည်သို့စောင့်ရှောက်ရမည်ကို သင်ယူရမည်ဖြစ်သည်။ တစ်နေ့လုံးမတ်တပ်ရပ်နေရခြင်းသည် ပင်ပန်းနိုင်သောကြောင့် အလုပ်ဆိုင်ရာတစ်ခုလျှင် သင်လုပ်နိုင်သည့် အများဆုံးနာရီနှင့်ပတ်သက်၍ စည်းမျဉ်းများ ချထားခြင်းဖြစ်သည်။ သင့်အနေဖြင့် အခြေခံကြိုခိုင်းမှုကို ပြသနိုင်ပါက ဤလုပ်ငန်းက မည်သူ့ကိုမဆို အသက်အရွယ်မရွေး ကြိုဆိုပါသည်ဟူသည့် သဘောဖြစ်သည်။



အင်္ဂလိပ်ဘာသာတွင် ယုံကြည်စိတ်ချမှုမရှိဘူးလား။

ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများနှင့် ဒုက္ခသည်များစွာအတွက် အင်္ဂလိပ်ဘာသာတွင် ယုံကြည်မှုမရှိခြင်းသည် ယေဘုယျအားဖြင့် လက်လီလုပ်ငန်းရှိ အလုပ်အကိုင်များကို မစဉ်းစားဖြစ်သည့် အကြောင်းရင်းတစ်ခုဖြစ်တတ်သည်။ လူတစ်ဦးအတွက် ဈေးဝယ်ပေးသူကဲ့သို့ မတူညီသော တာဝန်အမျိုးမျိုးရှိပါသည်။ ဤနေရာတွင် သင်သည် ဖောက်သည်နှင့် တိုက်ရိုက်စကားမပြောရဘဲ ၎င်းတို့၏ အွန်လိုင်းအမှာစာများကို ဖြည့်ရခြင်းဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့ကို စိတ်ချမ်းသာပျော်ရွှင်အောင် ပြုလုပ်ပေးမည့် ထုတ်ကုန်များကို သင်ရွေးချယ်ပေးရပါမည်။ ယင်းသည် သင့်အတွက် ထုတ်ကုန်များနှင့် ကုမ္ပဏီအပေါ်မှာ ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ပြီး ဖောက်သည်များ၏ မျှော်မှန်းချက်များကို မည်သို့ဖြည့်ဆည်းရမည်ကို နားလည်အောင်ပြုလုပ်ရန် ကောင်းမွန်သော အလုပ်တစ်ခု အစဖြစ်သည်။



ကျွန်ုပ်သည် ခေါင်းဆောင်းပုဝါခြံပါသည်။ လက်လီလုပ်ငန်းတွင် အလုပ်လုပ်နိုင်ပါသလား။

သင် လုပ်နိုင်ပါသည်။ အလုပ်ရှင်များသည် မတူကွဲပြားမှုကို ကြိုဆိုပါသည်။ ၎င်းတို့အနေဖြင့် အဖွဲ့ဝင်များ ၎င်းတို့၏ ဘာသာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ ယုံကြည်ချက်များကို ဖော်ပြရာတွင် အထောက်အကူပြုပါသည်။ အချို့သော အခန်းကဏ္ဍများတွင် စက်ယန္တရားများနှင့် မတော်တဆမှုများကို ရှောင်ရှားရန် ချောင်ချိသော အဝတ်အစားများ လုံခြုံမှုရှိရန် လိုအပ်ပါသည်။ ၎င်းက အလုပ်ရှင်များက သင့်ကို အဖြေရှာရာမှာ ကူညီပေးပါမည်။



အလုပ်လုပ်ချိန်

လက်လီလုပ်ငန်းသည် အလုပ်နှင့် ၁၀ ဟန့်ချက်ညီစေသည့် ကောင်းမွန်သည့် လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ လက်လီရောင်းသူအများစုသည် တစ်ပတ်လျှင် 7 ရက်နှင့် အချို့ဆိုင်များသည် တစ်ရက်လျှင် 24 နာရီခန့် အလုပ်လုပ်သည်။ သင့်အနေဖြင့် တစ်ပတ်လျှင် 15 နာရီ သို့မဟုတ် အချိန်ပြည့် အလုပ်လုပ်ရန် ရွေးချယ်နိုင်သည်။ ထို့ကြောင့် သင်သည် အခြားစိတ်ဝင်စားသည့်အရာများကို ပြုလုပ်နိုင်သည်။ မှတ်သားထားရမည့်မှာ လက်လီလုပ်ငန်းသည် ဖောက်သည်များ အဓိကလုပ်ငန်းဖြစ်သည်။ အလုပ်ရှင်များ စိတ်ဝင်စားစေရန် ဖောက်သည်များ လိုအပ်သည့်အချိန်တွင် သင့်အနေဖြင့် အလုပ်လုပ်နိုင်ရန် လိုအပ်ပါသည်။



လုပ်ငန်းခွင်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘာသာရေးခေလေထုံးတမ်းများကို ပံ့ပိုးပေးပါသလား။

ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ အလုပ်ခွင်အများစုသည် ဆုတောင်းခန်းများသို့ ဝင်ရောက်ခွင့်ပေးပြီး ဆုတောင်းချိန်ကို ပံ့ပိုးရန် အလုပ်ချိန်ကို ပြောင်းသားပြင်လွယ် ပြုလုပ်နိုင်သည်။



အစားအစာကိုင်တွယ်မှု ကန့်သတ်ချက်များ

အချို့သောလက်လီလုပ်ငန်းများတွင် ဝက်သားထုတ်ကုန်များ သို့မဟုတ် အရက်ကဲ့သို့သော အစားအစာများကို ကိုင်တွယ်ရနိုင်သည်။ ဤသည်မှာ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ ရွေးချယ်မှုဖြစ်ပြီး အလုပ်ရှင်အများစုက အလုပ်သမားများ လက်အိတ်အသုံးပြုခြင်းကို နှစ်သက်ပါသည်။ စူပါမားကတ်များ သို့မဟုတ် ကုန်စုံဆိုင်ငယ်များတွင် ဤထုတ်ကုန်များနှင့် ထိတွေ့ခြင်းကို ရှောင်ရှားရန် ခက်ခဲနိုင်သည်။ သို့ဖြစ်၍ ၎င်းမှာ ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည့် အရာတစ်ခု ဖြစ်သည်။



ကျွန်ုပ်သည် အလုပ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပံ့ပိုးမှုရမည်လား။

ရပါသည်။ ကုမ္ပဏီအများစုတွင် ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင်လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများရှိပြီး သင့်ကို အလုပ်နှင့်ပတ်သက်၍ သင်တန်းပေးပါမည်။ အချို့သော လုပ်ငန်းခွင်များတွင် သင်ကိုယ်တိုင် သို့မဟုတ် သင်နှင့်အတူ မန်နေဂျာမပါဘဲ အလုပ်ချိန်များကို လုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်နိုင်ပါသည်။ အလုပ်မှာ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် ယုံကြည်မှု ပိုရှိလာပြီး အတွေ့အကြုံ ပိုရလာသည်နှင့်အမျှ မိမိကိုယ်ကို ယုံကြည်မှု ပိုရှိလာမည်ဖြစ်သည်။

မည်သည့်အလုပ်အတွက်မဆို အရေးအကြီးဆုံးမှာ မည်သူ့ကို အကူအညီတောင်းရမည်၊ သင်လိုအပ်သည့်အခါ မည်သည့်နေရာသို့ သွားနိုင်မည်ကို သိခြင်းဖြစ်သည်။

လက်လီလုပ်ငန်းသည် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ၏ အရေးပါသော အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည်ကို သင်သိပါသလား။

၎င်းသည် နိုင်ငံ၏ ဒုတိယအကြီးဆုံး အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိရေး လုပ်ငန်းဖြစ်သည်။ လူဦးရေ 1.4 သန်းသည် လက်လီလုပ်ငန်းတွင် လုပ်ကိုင်နေပြီး ၎င်းသည် ကြီးထွားလာနေသည့် လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ လာမည့် 5 နှစ်အတွင်း လူပေါင်း 55,000 ကို အလုပ်ခန့်အပ်ရန် မျှော်လင့်ထားသည်။

လက်လီလုပ်ငန်းသည် သင့်အတွက်ကြီးမြတ်သော အလုပ်တစ်ခု ဖြစ်နိုင်သည်။ ၎င်းသည် သင်၏ ငွေနှင့်အတူ တည်ငြိမ်မှု၊ သင်၏ အချိန်ဇယားတွင် ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်ရှိမှုနှင့် ကောင်းမွန်သော လစာတို့ကိုပေးသည်။

အကယ်၍ သင်သည်အသက် 18 နှစ်အထက်ဖြစ်ပါက တစ်ပတ်လျှင်ဒေါ်လာ 800 ဝန်းကျင်ရရှိနိုင်သည်။^၁ စနေ၊ တနင်္ဂနွေ သို့မဟုတ် သမားရိုးကျချိန် ပြင်ပနာရီများတွင် အလုပ်လုပ်ပါက ပို၍ဝင်ငွေရရှိနိုင်ပါသည်။ လက်လီလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ထူးခြားသည်မှာ ၎င်းသည် ကဏ္ဍအမျိုးမျိုးကို လွှမ်းမိုးထားခြင်းဖြစ်သည်။ သို့ဖြစ်၍ သင့်တွင် ဝါသနာတစ်ခုခု သို့မဟုတ် စိတ်ဝင်စားမှုတစ်ခုခုရှိပါက သင့်စိတ်ဝင်စားမှုနှင့် ရည်မှန်းချက်များကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မည့် အလုပ်တစ်ခုကို လက်လီလုပ်ငန်းတွင် ရှာဖွေနိုင်ပါသည်။

အကောင်းဆုံးအပိုင်းမှာ သင်သည်လက်လီလုပ်ငန်းတွင် စတင်လုပ်ကိုင်ရန် တက္ကသိုလ်ဘွဲ့ သို့မဟုတ် အထူးအရည်အချင်းများ မလိုအပ်ပါ။ ဆိုလိုသည်မှာ သင်နှင့်သင်၏ စိတ်ဝင်စားမှုများနှင့် ကိုက်ညီသော အလုပ်တစ်ခုကို အတားအဆီးများစွာမရှိဘဲ ရှာနိုင်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းများ၏ ထက်ဝက်ကျော် (50.2%) သည် တစ်ပတ်လျှင် 36 နာရီအထိ အချိန်ပြည့်အလုပ်လုပ်သည်။^၂ စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ရာထူးနေရာများတွင် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ရှိပါသည်။ ထို့အပြင် အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့် လက်ထောက်မန်နေဂျာများအကြား အဆင့်များရှိသည်။ အလုပ်ရှင်အများအပြားသည် သင်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာနှင့် အတတ်ပညာဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို အထောက်အကူပြုနိုင်သည့် သင်တန်းများကိုလည်းပေးသည်။

ရရှိနိုင်သည့် အခန်းကဏ္ဍများ

လက်လီကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းတွင် စုပါမားကတ်များနှင့် ကုန်စုံဆိုင်များသည် အကြီးမားဆုံးကဏ္ဍဖြစ်ပြီး အလုပ်သမားများ စုစုပေါင်း၏ လေးပုံတစ်ပုံ (24.3%) အောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်ကြသည်။^၃ ကဏ္ဍအလိုက် အခြားလက်လီအရောင်းအဝယ်များ-

- ဖက်ရှင် & ဖိနပ်
- ဆေးဆိုင်
- ကုန်မာပစ္စည်းနှင့်ဥယျာဉ်သုံးပစ္စည်းများ
- ကုန်ပဒေသာတိုးဆိုင်ကြီးများ
- ဆံပင် & အလှအပရေးရာ
- ယာဉ်ပိုင်းဆိုင်ရာနှင့် မော်တော်ယာဉ်များ
- လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ
- နှင့်အခြားများစွာ...



အရည်အချင်းတစ်ခုမလိုအပ်သော လက်လီလုပ်ငန်းရှိ ပုံမှန် လုပ်ငန်းခွင်အဝင်အဆင့် ရာထူးများ။

လက်လီလုပ်ငန်း ရာထူးအများစုသည် စတိုးဆိုင်၏ နေရာအသီးသီးတွင် အလုပ်လုပ်ရန်လိုအပ်သော်လည်း လက်လီလုပ်ငန်းတွင် သင်တွေ့ရနိုင်သည့် ပုံမှန် ရာထူးနှင့် တာဝန်အချို့ကို ဖော်ပြပေးထားပါသည်။

အရောင်းလက်ထောက်များ	ငွေသိမ်းကောင်တာ အော်ပရေတာများနှင့် ငွေကိုင်များ	စင်တွင် ပစ္စည်းဖြည့်သူများနှင့် လူတစ်ဦးအတွက် ဈေးဝယ်ပေးသူများ
<p>အရောင်းအကူဝန်ထမ်းများသည် လုပ်ငန်းတစ်ခု၏ တိုးတက်မှုတွင် အရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်သည်။ ၎င်းတို့သည် ဖောက်သည်များနှင့် ဆက်ဆံရေးကို တည်ဆောက်ရန်နှင့် ထိန်းသိမ်းရန် တာဝန်ရှိသည်။ သင့်အလုပ်ကို အပြုသဘောနှင့် ချဉ်းကပ်ပြီး လျင်လျင်မြန်မြန် ပြောင်းလဲဖြစ်ပေါ်နေသော ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခုကို နှစ်သက်ပါသလား။ သို့ဆိုလျှင် အရောင်းအကူရာထူးသည် သင့်အတွက် အလုပ်ဖြစ်နိုင်သည်။</p> <p>အရောင်းဝန်ထမ်း၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များတွင် အောက်ပါတို့ ပါဝင်နိုင်သည် -</p> <ul style="list-style-type: none"> ဖောက်သည်လိုအပ်ချက်များကို နားလည်ခြင်းနှင့် သင့်လျော်သောထုတ်ကုန်များအတွက် အကြံဉာဏ်ပေးခြင်း ကွဲပြားခြားနားသော ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ဖောက်သည်များအား ပြသခြင်း (သရုပ်ပြခြင်း) စားသုံးသူများကို အစားအသောက်နှင့် အဖျော်ယမကာများ ရောင်းချခြင်း အမျိုးမျိုးသော ငွေပေးချေမှုနည်းလမ်းများဖြင့် ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ငွေပေးချေမှုကို လက်ခံခြင်း လက်ရှိ ကုန်စီမံခန့်ခွဲမှုစနစ်ကို ကူညီခြင်း။ ၎င်းသည် ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းစာရင်းများမှတစ်ဆင့် ဖြစ်နိုင်ပြီး လက်ကျန်ပစ္စည်း ရေတွက်မှတ်တမ်းတင်ခြင်းတင် ပါဝင်ခြင်းဖြစ်နိုင်သည်။ ရောင်းရန်ကုန်ပစ္စည်းများကို စီခြင်းနှင့်ပြသခြင်းနှင့် ရောင်းပြီးပစ္စည်းများ ထုပ်ပိုးခြင်း။ 	<p>လူအများနှင့် စကားပြောရသည်ကို အမှန်တကယ်ကြိုက်နှစ်သက်သူများအတွက် သင့်လျော်သော အလုပ်ကောင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ ငွေကိုင်များသည် များသောအားဖြင့် ဆိုင်များ၊ စူပါမားကတ်များ၊ အစားအသောက်ဆိုင်များတွင် အလုပ်လုပ်ကြသည်။ အော်ဒါယူသည့်အခါနှင့် အကြွအမားခြင်း သို့မဟုတ် ငွေသားမဲ ပေးချေမှုများကို လုပ်ဆောင်သည့်အခါတွင်လည်း အသေးစိတ်ကို ကောင်းစွာအာရုံစိုက်စေလိုပါသည်။</p> <p>ငွေကိုင်တစ်ဦး၏ တာဝန်များပါဝင်နိုင်သည်မှာ -</p> <ul style="list-style-type: none"> ဖောက်သည်များကို နှုတ်ဆက်ပြီးကူညီခြင်း ပစ္စည်းများကို စကန်ဖတ်ပြီး ထုပ်ပိုးပေးခြင်း ငွေသား အရောင်းအဝယ်များနှင့် ကတ်ဖြင့် ငွေပေးချေမှုများကို ကိုင်တွယ်ခြင်း ဖောက်သည်၏ စုံစမ်းမေးမြန်းမှုများကို ကူညီပေးခြင်း အော်ဒါယူခြင်းနှင့် ကွန်ပျူတာနှင့် အရောင်းစနစ်များကို ကိုင်တွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်း။ 	<p>စင်တွင်ပစ္စည်းဖြည့်သူများနှင့် လူတစ်ဦးအတွက် ဈေးဝယ်ပေးသူများသည် ယခုအခါ လက်လီလုပ်ငန်းတွင် အလုပ်ခေါ်ယူမှုမြင်မားလျက်ရှိသည်။ အကြောင်းမှာ ဖောက်သည်အများစုသည် အများအားဖြင့် အွန်လိုင်းဈေးဝယ်ခြင်းကို လုပ်ဆောင်ကြသောကြောင့်ဖြစ်သည်။ ဤရာထူးသည် အသေးစိတ်ကို အာရုံစိုက်ရန် လိုအပ်သည်။ ဤရာထူးတွင် ဖောက်သည်နှင့် ထိတွေ့မှုပိုမိုရှိနိုင်သည်။ သင်သည် ပြသမည့်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် အွန်လိုင်းအမှာစာများ ယူခြင်းနှင့် ထုပ်ပိုးခြင်းတို့ကို လုပ်ဆောင်ရနိုင်သည်။ ၎င်းသည် မိမိ၏ ပထမဆုံး အလုပ်အတွက် လက်လီလုပ်ငန်းကို စတင်ရှာဖွေနေသူ ကိုယ့်ကိုယ်ကို ယုံကြည်မှု တည်ဆောက်ချင်သူများအတွက် နေရာကောင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။</p> <p>လူတစ်ဦးအတွက် ဈေးဝယ်ပေးသူများ၏ တာဝန်များတွင် အောက်ပါတို့ပါဝင်နိုင်သည် -</p> <ul style="list-style-type: none"> ထုပ်ပိုးထားသည့် ပစ္စည်းများကို ဖြည့်ခြင်းနှင့် ပစ္စည်းအားလုံး လက်ခံရရှိခြင်းကို စစ်ဆေးခြင်း ပြသသည့်စင်များ သို့မဟုတ် ပစ္စည်းတင်စင်များတွင် ထုတ်ကုန်များကို သေသပ်စွာထားခြင်း ပျက်စီးမှုမရှိ၊ သက်တမ်းမကုန်သေးသော အရည်အသွေးကောင်းထုတ်ကုန်များကို စင်ပေါ်တင်ထားခြင်း ဖောက်သည် အွန်လိုင်းအမှာစာများ ကောက်ယူခြင်းနှင့် ထုပ်ပိုးခြင်း။


1 <https://www.retail.org.au/retailinsightsreport/retailasacareer>
 2 <https://labourmarketinsights.gov.au/industries/industry-details?industryCode=G>
 3 Full-time employees -Fair Work Ombudsman
 4 <https://labourmarketinsights.gov.au/industries/industry-details?industryCode=G>

လက်လီလုပ်ငန်းတွင် အလုပ်လုပ်ရန် စဉ်းစားရမည့်အရာများ

လက်လီလုပ်ငန်းသည် အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးအတွက် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ၏ 'တည်ငြိမ်သော' ကဏ္ဍများထဲမှ တစ်ခုဖြစ်သည်။ ၎င်းတွင် ကဏ္ဍအမျိုးမျိုးတွင် ရရှိနိုင်သော ရာထူးများစွာရှိသည်။ လက်လီလုပ်ငန်းကဏ္ဍအတွက် ဈေးဝယ်အတွေ့အကြုံသည် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သည်။ အကျိုးကျေးဇူးများ၊ စိန်ခေါ်မှုများနှင့် အခွင့်အလမ်းအချို့၏ အကျဉ်းချုပ်ကို အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။ ဤသည်က သင့်ကို လက်လီလုပ်ငန်းတွင် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းရှာဖွေရေးကို စတင်ရန် ကူညီပေးပါမည်။

အကျိုးအမြတ်များ	စိန်ခေါ်မှုများ	အခွင့်အလမ်းများ
<ul style="list-style-type: none"> ကဏ္ဍသည် သိသိသာသာ တိုးတက်မှုနှုန်းရှိသဖြင့် အလုပ်အကိုင်အများအပြား ရရှိနိုင်သည်။ ဤရာထူးများသည် ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်အလုပ်ချိန်နှင့် အလုပ်ဆိုင်းများကို ပေးသည်။ ၎င်းသည် သင်၏ အချိန်ဇယားနှင့် ကိုက်ညီအောင် ကူညီပေးနိုင်သည်။ စွမ်းအင်၊ စိတ်အားထက်သန်မှု၊ လူသစ်များနှင့် တွေ့ဆုံရသည်ကို နှစ်သက်သူများအတွက် ဤအလုပ်က သင့်အတွက် အကောင်းဆုံးဖြစ်သည်။ လုပ်ငန်းအတွင်း အွန်လိုင်းနှင့် လူမှုမီဒီယာ ပလက်ဖောင်းများတွင် ရရှိနိုင်သော ရာထူးနေရာများစွာ ရှိပါသည်။ တရားဝင်အရည်အချင်းများ သို့မဟုတ် အတွေ့အကြုံများ မလိုအပ်ပါ။ သင်သည် လက်လီလုပ်ငန်းတွင် အဝင်အဆင့် ရာထူး ရရှိနိုင်ပါသည်။ 	<ul style="list-style-type: none"> သင် လုပ်ငန်းခွင်အဝင်အဆင့်ရာထူးကို စတင်သောအခါ သင်သည် မတူညီသောအချိန်များတွင် အလုပ်လုပ်ရန် လိုအပ်နိုင်သည် (အလုပ်ဆိုင်းအပြောင်းအလဲ) ၎င်းက သင် အချိန်ကိုစီစဉ်ရန် ခက်ခဲစေသည်။ လူများစွာသည် နာရီအလိုက်နှုန်းထား ပိုမိုမြင့်မားသောကြောင့် ကျန်းမာရေးများကို ရွေးချယ်ကြသည်။ သို့သော် ၎င်းသည် တစ်ပတ်လျှင် အလုပ်ချိန်နာရီ မရေရာဘဲဖြစ်နိုင်ပြီး အစီအစဉ်ဆွဲရန်နှင့် ဘတ်ဂျက်အတွက် ပို၍ခက်ခဲစေနိုင်သည်။ ၎င်းသည် အလျင်အမြန်ပြောင်းလဲနေသည့် လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ ဖောက်သည်တိုင်းကို ပျော်ရွှင်အောင်ထား၍ ယေဘုယျအားဖြင့် သင်လုပ်ဆောင်ရမည့် တာဝန်များစွာရှိပါသည်။ တစ်ပြိုင်နက်အလုပ်မျိုးစုံလုပ်နိုင်ခြင်းက အဓိကကျသည့် စွမ်းရည်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ ယုံကြည်စိတ်ချရသော ဆက်သွယ်ရေးစွမ်းရည်သည် လူတိုင်း၏ အားသာချက်မဟုတ်ပါ။ ၎င်းက စိတ်ကျေနပ်မှုမရှိသည့် ဖောက်သည်များနှင့် ဆက်ဆံရာတွင် စိတ်ဖိစီးမှုများ ဖြစ်စေနိုင်ပါသည်။ 	<ul style="list-style-type: none"> ဤလုပ်ငန်းတွင် လူအများသည် အချိန်ပြည့်အလုပ်လုပ် ကြသောကြောင့် သင် တစ်နှစ်ပတ်လုံး အလုပ်ရနိုင်ပါသည်။ ဤလုပ်ငန်းက အမြဲတမ်းပြောင်းလဲနေပါသည်။ ဆိုလိုသည်မှာ သင်သည် အခြားလုပ်ငန်းများထက် ရာထူးမြန်မြန်တိုးနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ ပိုများနိုင်သည်။ သင်နှစ်သက်ရာ အစားအစာမှသည် နည်းပညာအထိ စိတ်ဝင်စားသည့် နယ်ပယ်တစ်ခုတွင် အလုပ်လုပ်ရန် ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။ ယခုအခါ လူတစ်ဦးအတွက် ဈေးဝယ်ပေးသူများကဲ့သို့ စိတ်ဝင်စားဖွယ်ရာ လက်လီလုပ်ငန်း အလုပ်များကို အွန်လိုင်းတွင် ရှာဖွေနိုင်ပြီဖြစ်သည်။ ဤအလုပ်များတွင် သင်၏ တိုက်ရိုက်ဖောက်သည် အဆက်အသွယ်သည် အကန့်အသတ်ရှိသည်။ ယင်းမှာ မိမိကိုယ်ကို ယုံကြည်မှုမရှိသေးသည့် အစောပိုင်းကာလများတွင် အထောက်အကူပြုသည်။

လုပ်ငန်း၏ အရွယ်အစားပေါ်မူတည်၍ လက်လီလုပ်ငန်း ရာထူးများစွာကို "အဖွဲ့ဝင်များ" ဟုလည်းခေါ်ဆိုနိုင်ပြီး သင့်အားနယ်ပယ်အမျိုးမျိုးတွင် အလုပ်လုပ်ရန် အခွင့်အလမ်းများပေးနိုင်သည်။ သင်ရောင်းချသည့်ပစ္စည်းပေါ်မူတည်၍ မတူညီသော ထုတ်ကုန်အမျိုးမျိုးကို သင်ကိုင်တွယ်ရနိုင်သည်။ ယင်းသည် ကော်ဖီဖျော်ခြင်းမှစ၍ ပရိဘောဂများ ထုပ်ပိုးခြင်း၊ အိမ်အရောက်ပို့ပစ္စည်းများ စီစဉ်ခြင်း သို့မဟုတ် အစားအစာများ ပြင်ဆင်ခြင်းစသည်ဖြင့် အမျိုးမျိုး ရှိနိုင်သည်။



အသုံးဝင်သော လင့်ခ်အချို့

ဩစတြေးလျလက်လီလုပ်ငန်းအသင်းမှ လက်လီလုပ်ငန်း အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း
<https://www.retail.org.au/retailinsightsreport/retailasacareer>

ဩစတြေးလျအစိုးရ၏ အလုပ်အကိုင်များနှင့် စွမ်းရည် ဝက်ဘ်ဆိုက် (လက်လီ) -
<https://www.jobsandskills.gov.au/data/labour-market-insights/industries/retail-trade>

ဩစတြေးလျအစိုးရ၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ဝက်ဘ်ဆိုက် (လက်လီ) -
<https://www.yourcareer.gov.au/industries/g/retail-trade>

လက်လီလုပ်ငန်းတွင် သင်၏သက်မွေးဝမ်းကျောင်းကို စတင်ရန် ပံ့ပိုးမှု လိုအပ်ပါသလား။ workforcespecialist@communitycorporate.com.au မှတစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဆက်သွယ်ပြီး လက်လီလုပ်ငန်းတွင် ယခုရရှိနိုင်သည့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများအကြောင်းကို ရှာဖွေပါ။
www.communitycorporate.com.au

